



**Mötesgrupp**  
SRRS/Västra

**Mötesort**  
Arvika

**Mötesdatum**  
20160320

**Starttid**  
11:00

**År/Mötesnr**  
2016/2

**Närvarande:**

Titti Jansson(ordförande), Ulrika Larsson(vice ordförande), Helena Wassen(sekreterare), Malin Holgersson(kassör), Malin Dybeck(ledamot) och Helena G Österberg (suppleant).

---

## 1. Mötets öppnande

1.1. Val av protokollförare  
Helena Wassén

1.2. Val av protokolljusterare  
Helena G Österberg

1.3. Godkännande av dagordning

## 2. Föregående mötesprotokoll

Inget att rapportera

## 3. Rapport AU

3.1. Avstämning Askersund 20160813.  
Helena gör en "annons" som vi kan sprida i FB-kanalerna.  
Eva Jönsson är bokad som domare  
Avtalet är klart och Titti har skickat det till TK  
Ulrika har bokad boende  
Bea är klar och bokad  
Camilla får vi svar från i dag  
Domarvärd – Malin Holgersson  
Avtal med Örebro är klart  
Domaravtal är också skickad  
Malin Dybeck mejlar Jessica och hör vart rosetterna är och hur vi får dem i tid.  
Vi köper in ljuslyktor till första priset för BIR och BIM  
Titti beställer foder till tävlingen.

Alla får i uppdrag att jaga sponsorpriser

## 4. Bordlagda ärenden

4.1. Profilklädsel, plan att nå ut till medlemmar.  
Helena hör med sin kontakt om det går att göra något tillsammans med dem online.  
Samma gör Titti med sin kontakt. Går det att få namn på dem?

Titti beställer västar till Helena och Malin samt aktivitetsgruppen i Göteborg.

## 5. Inkomna ärenden

Inga inkomna ärenden



**Mötesgrupp**  
SRRS/Västra

**Mötesort**  
Arvika

**Mötesdatum**  
20160320

**Starttid**  
11:00

**År/Mötesnr**  
2016/2

**Närvarande:**

Titti Jansson(ordförande), Ulrika Larsson(vice ordförande), Helena Wassen(sekreterare), Malin Holgersson(kassör), Malin Dybeck(ledamot) och Helena G Österberg (suppleant).

---

## 6. Ekonomiärenden

6.1. Malin rapporterar om nuläget.

Vi har beställt ett ekonomiprogram men vi väntar pga att Nordea som äger programmet ska granska föreningen först innan de ger oss tillgång till programmet.

## 7. Medlemsärenden

7.1. Ny ansvarig efter Satu.

Malin Dybeck blir ny medlemsansvarig och kontaktar Satu för att se hur hon gjorde tidigare.

## 8. Aktiviteter

8.1. Vi planerar årets aktiviteter i kalendern utifrån vår verksamhetsplan. Vi ställer in RR-promenaden den 27 april och uppmuntrar till RR-promenaden 28 april i Arvika.

Aktivitetsgruppen i Göteborg:

Vi bjuder in aktivitetsgruppen till nästa möte om de vill.

Titti kontaktar dem erbjuder röda västar.

Vi marknadsför deras större aktiviteter så som Väner-Ryr och RR-race.

Verksamhetsplanering med datum:

1 maj - Väner-Ryr

15 maj prel Ringträning med Johanna Falk (max 10)

13 augusti Askersund

September prel RR-race (Helena kollar med Petra)

16 oktober BPH

Till hösten bokar vi in oss på Dogorama. Ulrika och Helena G Ö pratar ihop sig och tittar på datum.

Preliminärt pratar vi om en viltspårstävling lokalt i höst.

## 9. Övriga ärenden

9.1. Fullmäktige 16 april.

Helena W, Malin, Malin och Titti är anmälda. Allergiföreläsning kl 09:00 och fullmäktige 13:00. Vi åker tidig morgon

Domare BISS-17.

Vi ska samarbeta med centrala om detta.



<b>Mötesgrupp</b> SRRS/Västra	<b>Mötesort</b> Arvika	<b>Mötesdatum</b> 20160320	<b>Starttid</b> 11:00	<b>År/Mötesnr</b> 2016/2
----------------------------------	---------------------------	-------------------------------	--------------------------	-----------------------------

**Närvarande:**

Titti Jansson(ordförande), Ulrika Larsson(vice ordförande), Helena Wassen(sekreterare), Malin Holgersson(kassör), Malin Dybeck(ledamot) och Helena G Österberg (suppleant).

---

Helena mejlar centrala styrelsen för att få veta mer om planeringen inför BISS 2017.

Vi försöker åka på BISS 27-28 augusti.

**10. Nästa styrelsemöte**

Skypemöte 19 april 20:00

Möte hos Ullrika 18 maj 17:00

**11. Mötets avslutande**